
Vážení členovia SGF! 

V posledných týždňoch všetci zažívame veľmi ťažkú skúšku. Šírenie choroby COVID-19 nás priviedlo do 
situácie, ktorú nezažili celé generácie našich rodičov, či prarodičov. Zrazu si uvedomujeme, akú moc 
má príroda, akú daň platí v súčasnosti ľudstvo za to, ako sa k prírode správame.  

Osireli telocvične, všetci pretekári, ich tréneri, rozhodcovia, funkcionári disciplinovane zostali vo 
svojich príbytkoch. Postupne sa rušia všetky športové plánované akcie na Slovensku, ale i v zahraničí. 
Je mi ľúto predovšetkým pretekárov, pre ktorých je pohyb a tréning hlavnou náplňou ich života. Ak sa 
ešte pred dvoma týždňami športovci usilovne pripravovali na súťaže, behom niekoľko dní sa situácia 
vo svete významne zmenila a neumožňuje plnohodnotne sa venovať tréningu. 

Milí športovci, veľmi sa teším z toho, že ani v tejto ťažkej situácii nezaháľate a našli ste viacero 
možností, ako nezostať bez tréningov. Tak ako učitelia vyučujú cez internet, tak rovnako sme svedkami 
vynaliezavosti tréneriek a trénerov, ktorí vedú tréningy „na diaľku“. Svedčia o tom zverejňované videá, 
či fotografie na našej www stránke, či na sociálnych sieťach. 

Sekretariát SGF vyvíja veľké úsilie na to, aby sa nám vrátili finančné prostriedky, ktoré sme už použili 
predovšetkým do zahraničia na úhradu nákladov, spojených s účasťou reprezentácie SGF na MS, ME, 
pohárových a iných súťažiach. Odložili sme Valné zhromaždenie SGF a neustále sa pripravujeme na 
viacero variantov ďalšieho vývoja, hlavne z časového pohľadu. 

Som presvedčený, že túto ťažkú skúšku všetci spoločne v najbližších mesiacoch zvládneme a život sa 
vráti opäť do stavu, kedy každý člen SGF sa bude môcť naplno venovať gymnastickým športom, 
združených v SGF. Veľa akcií sa uskutoční v náhradných termínoch, pravdepodobne na jeseň. Sú to 
predovšetkým MS AER, ME ŠG a MG, ako i ďalšie pohárové súťaže. 

Vážení priatelia, chcem vás všetkých vyzvať predovšetkým na dôslednú disciplínu a dodržiavanie 
všetkých nariadení zo strany štátu v týchto krízových dňoch. SGF neustále sleduje situáciu, na základe 
čoho vás budeme pravidelne informovať o ďalšom postupe po prekonaní pandémie na Slovensku a vo 
svete. 

Všetkým prajem veľa trpezlivosti a predovšetkým pevné zdravie! 
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